
Turku Hayashi Pöytäkirja
Vuosikokous 21.3.2005

Aika: 21.3.2005 klo. 19:00
Paikka: Saksalainen srk.

Läsnä: Antti Soukka
Tero Säntti
Jukka-Pekka Tyni
Johanna Tuominen (siht.)
Jaakko Virtanen (pj.)
Kim Grönholm
Joonas Tyystjärvi
Matias Virsu
Teemu Suutari

1. Kokouksen avaus
Hallituksen puheenjohtaja avasi kokouksen klo. 19.

.     
2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Todettiin kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.
    

3. Puheenjohtajan ja sihteerin valinta
Kokouksen puheenjohtajaksi  valittiin Jaakko Virtanen. Kokouksen
sihteeriksi valittiin Johanna Tuominen.

4. Ääntenlaskijoiden valinta
Päätettiin valita ääntenlaskijat tarvittaessa.

5. Vuoden 2004 tilinpäätöksen esittely
Tilinpäätös esitettiin kokoukselle, tilinpäätös vahvistettiin. 

6. Talousarvion esittely ja jäsenmaksun suuruus
Talousarvio esitettiin kokoukselle. Kerhon jäsenmaksuksi päätettiin 10
euroa / junioreille 5 euroa. 

   
7. Vuosikertomus 2004

Kerhon vuosikertomus esitettiin kokoukselle.



8. Vastuuvapauden myöntäminen hallituksen jäsenille
Päätettiin myöntää vastuuvapaus hallituksen jäsenille. Ehtona tälle oli vuoden
2004 kirjanpidon toimittaminen kokouksen osallistujille (toimitettu).

9. Uuden hallituksen valinta: PJ, varaPJ, taloudenhoitaja
Hallituksen puheenjohtajaksi valittiin Antti Soukka, varapuheenjohtajaksi
Jaakko Virtanen sekä taloudenhoitajaksi Johanna Tuominen.

10. Muut asiat:
JoukkueSM: Hayashia joukkueSM-kisoissa edustaa Antti Soukka, Joonas
Tyystjärvi sekä Jesse Savo. Keskusteltiin mahdollisesta kerhon tuesta
joukkueelle esim. osallisumismaksun maksaminen.

TurkuGP2005: Pidetään kesäkuussa 11-12.6. Paikka vielä avoin. Saksalainen
seurakunta todettiin liian pieneksi. Kartoitetaan uutta tilaa esim. TTY.

Turkusarja: Turun Go-elämän piristämiseksi ehdotettiin kerhon sisäistä sarjaa.
Sarjan perustamiseen päätettiin ryhtyä. 

Saksalaisen seurakunnan peli-ilta: Vähäisen kävijämäärän takia päätettiin
jatkaa taukoa. Täten kerhot peli-illat ovat Three Beersissä maanantaina ja
torstaina klo 19->

Turunmestaruuskarsinnat: pelataan loppukesästä/alkusyksystä. Keskustelua
käytiin turnaussysteemistä. Paritetaanko nykyisen käytännön mukaan
MacMahonilla, vaiko lähdetään kehittämään jotain muuta esim. cup
muotoista systeemiä. Päätettiin jatkaa nykyisellä käytännöllä (tiukempi MM-
jako?) ellei kukaan esitä jotain parempaa ratkaisua. Karsinnat ovat jäsenille
ilmaiset mutta muilta todennäköisesti peritään 1-2 euron maksu.  

11. Kokouksen päättäminen.
Puheenjohtaja päätti kokouksen.


